

VIEWWORKS

41-3, Burim-ro 170beon-gil, Dongan-gu, Anyang-si,
Gyeonggi-do, 431-060, Republic of Korea
T +82-70-7011-6161 F +82-31-737-4954
www.viewworks.com

LETTER OF CONFIRMATION

ПИСЬМО – ПОДТВЕРЖДЕНИЕ

Viewworks Co., LTD registered in 41-3, Burim-ro 170beon-gil, Dongan-gu, Anyang-si, Gyeonggi-do, 431-060, Republic of Korea confirms that:

Viewworks Co., LTD компания, зарегистрированная в 41-3, Burim-ro 170beon-gil, Dongan-gu, Anyang-si, Gyeonggi-do (Кёнгидо), 431-060, Южная Корея, подтверждает, что:

DRIVE Ltd., a company registered
in Nezavisimosti ave. 185 office 28, Minsk, Belarus,
ООО «Драйв», компания, зарегистрированная по адресу:
Пр. Независимости, дом 185 офис 28, Минск, Республика Беларусь

Is:

- Representative of our products in territory of Republic of Belarus. Drive Ltd. have rights to represent, register, sell, participate in tenders, distribute our products in the Republic of Belarus.
- Authorized representative having the right installation, commissioning, repair, maintenance, supply of spare parts for our products in the Republic of Belarus.

Staff of Drive Ltd. was trained and has all the necessary accesses for these services.

Является:

- Представителем наших товаров на территории Республики Беларусь и имеет право представлять, регистрировать, продавать, участвовать в тендерах, распределять наши товары в Республике Беларусь.
- Авторизованным представителем, имеющим право монтажа, наладки, ремонта, технического обслуживания, поставку оригинальных запасных частей для нашего оборудования в Республике Беларусь.

Персонал ООО «Драйв» прошел обучение и имеет все необходимые ступени допуска для выполнения вышеуказанных работ.

Term of validity is 5 years.

Срок действия – 5 лет.

08.12.2016

Viewworks Co., Ltd.



Authorized Signatory

Name: Kyoungryoul Seo

Title: Executive Vice President

VIEWWORKS CO.,LTD.

41-3, Burim-ro 170beon-gil,
Dongan-gu, Anyang-si, Gyeonggi-do,
431-060 Rep. of KOREA